

Title (en)

OCULAR OBSERVATION DEVICE, UTILIZING THE REFLECTION OF AN INFRARED BEAM FROM THE EYEBALL.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR AUGENBEOBACHTUNG MITTELS VOM AUGAPFEL REFLEKTIERTER INFRAROT-STRÄHLUNG.

Title (fr)

DISPOSITIF D'OBSERVATION DE L' EYE UTILISANT LA REFLEXION D'UN RAYONNEMENT INFRAROUGE PAR LE GLOBE OCULAIRE.

Publication

**EP 0308457 A1 19890329 (FR)**

Application

**EP 88902871 A 19880321**

Priority

FR 8703906 A 19870320

Abstract (en)

[origin: WO8806859A1] Observation device, comprising a source (16) for illuminating the eye with an infrared beam, an interferential filter (14) for separating the reflected infrared beam from visible light, a detector (10) providing an image of the point of reflection, and elements (22, 24, 20, 26) for processing the analog signal provided by the detector. The interferential filter (14) is of the type allowing passage of the infrared beam and reflecting visible light. Said filter (14) is disposed in immediate proximity to the detector, and is aligned with the detector and with the eye. The infrared source (16) is disposed in immediate proximity to the optical axis of the detector, in order to illuminate the eye directly. The image provided by the detector comprises the image of the pupil and that of the reflection from the source onto the cornea, rendering the device suitable for application to pupillometry and for measuring ocular movement.

Abstract (fr)

Le dispositif d'observation comprend une source (16) d'illumination de l'oeil par un rayonnement infrarouge, un filtre interférentiel (14) de séparation du rayonnement infrarouge réfléchi et de la lumière visible, un détecteur (10) fournissant une image comportant le point de réflexion et des moyens de traitement (22, 24, 20, 26) du signal analogique fourni par le détecteur. Le filtre interférentiel (14) est d'un type laissant passer le rayonnement infrarouge et réfléchissant la lumière visible. Le filtre (14) est placé à proximité immédiate du détecteur et est aligné avec le détecteur et avec l'oeil pour recevoir directement le rayonnement réfléchi par l'oeil, tandis que la source infrarouge (16) est placée à proximité immédiate de l'axe optique du détecteur pour illuminer directement l'oeil. L'image fournie par le détecteur comprend l'image de la pupille et celle du reflet de la source sur la cornée de sorte que le dispositif est utilisable en pupillométrie et pour la mesure des mouvements oculaires.

IPC 1-7

**A61B 3/10**

IPC 8 full level

**A61B 3/113** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61B 3/113** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8806859A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8806859 A1 19880922;** EP 0286490 A1 19881012; EP 0308457 A1 19890329; FR 2612391 A1 19880923

DOCDB simple family (application)

**FR 8800150 W 19880321;** EP 88400677 A 19880321; EP 88902871 A 19880321; FR 8703906 A 19870320